
Protokoll fra  

Årsmøte i Ås menighet 28. april 2024 

 

Tilstede: 46 personer ved møtets start 

 

Sak 1/2024 Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 1. Godkjenning av innkalling og saksliste 

Sak 2. Valg av møteleder, referent og to personer til å undertegne protokoll 

Sak 3. Årsmelding 2023 

Sak 4. Regnskap 2023 

Sak 5. Budsjett 2024 

Sak 6. Strategi Ås menighet 

Sak 7. Eventuelt 

Vedtak: Årsmøtet godkjenner innkalling og saksliste. 

 

 

Sak 2/2024 Valg av møteleder, referent og to personer til å undertegne protokoll 

Valg av møteleder: MR foreslår Ann Kristin Viken Almås 

Valg av referent:  MR foreslår Linda Janson-Haddal 

Valg av to personer til å signere protokoll 

Vedtak:  Årsmøtet velger Ann Kristin Viken Almås til å lede møtet og Linda Janson-

Haddal som referent. Svein Rindal og Hanne-Marit Kjus Pettersen velges til å 

signere protokollen. 

 

Sak 3/2024 Årsmelding 2023 - fremlegges av Jan Fredrik Holmqvist 

Jan Fredrik presenterte årsmeldingen.  

Tilbakemelding: Erling Fløistad fortalte om fasteaksjonskomiteen som er liten og har god 

kontinuitet. Komiteen og den gode ledelsen er noe av grunnen til at Ås alltid 

har så gode resultater, men nå har Solveig Nielsen meldt at hun etter hvert 

ønsker å gi seg. Vi trenger derfor hjelp til å finne en ny god leder som kan bli 

med i komiteen og lære før Solveig gir seg helt. Fasteaksjonen er en stor og 

viktig dugnad i menigheten hvor over 150 mennesker bidrar på selve 

aksjonsdagen. 

Menighetsbladet har dårlig økonomi, bruk giroen - så vi kan få tilbake 32 sider. 

Det er interessant å se dåps- og konfirmanttall i forhold til årskull. 

32,2% av fødte i Ås ble døpt i 2023. 32,2% av 15-åringer i Ås ble konfirmert i 

2023 (80,3% av våre medlemmer ble konfirmert). 

Under diakoniutvalget og fredagsandakter på Moer helsehus, står Moertunet i 

parentes. Ta bort parentesen, andaktene betyr veldig mye og er viktige for de 

som har demens og er på Moertunet. 



 

Sak 4/2024 Regnskap 2023 – til orientering ved Linda Janson-Haddal 

Ås menighet gikk med mindreforbruk på kr. 292.332,- i 2023, noe av grunnen 

var at vi overtok økonomien til D41 og KRIK som hadde oppsparte midler som 

ble overført til Ås menighet, husrådet utfører det arbeidet som var budsjettert 

for i 2023 i 2024, i tillegg hadde vi noen vakante stillinger som gjorde at vi ikke 

gjennomførte alle planlagte aktiviteter i 2023. 

Tilbakemelding: Spørsmål rundt regnskapet ble besvart på møtet. 

 

 

Sak 5/2023 Budsjett 2024 – til orientering ved Linda Janson-Haddal 

Linda Janson-Haddal orienterte om Ås menighets budsjett for 2024.  

Tilbakemelding: Spørsmål rundt budsjettet ble besvart på møtet. 

Bjørg Ulvik foreslo at stillingen til Anne-Christine Pittet Grolid økes slik at hun  

kan lede babysang hver torsdag. 

 

Sak 6/2024 Strategi Ås menighet 

Elin Sæverås presenterte Borg bispedømmes strategiske mål for 2022-2029, 

samt Ås menighets visjon og mål for perioden 2023-2027: 

Visjon: Ås menighet skal være et åpent, varmt, trosstyrkende fellesskap, der 

mennesker i alle livssituasjoner deltar og opplever seg sett. 

Mål 1: Søkning til og deltakelse i gudstjenestene øker og folk i alle aldre 

fortsetter å erfare et fellesskap som varmer og inspirerer (til tro og handling) 

Mål 2: Barn og unge i Ås kjenner seg hjemme i kirken, deltar og flere blir med i 

de ulike arenaene 

Etter presentasjonen ble det jobbet i grupper med konkrete innspill til hvordan 

målene kan nås.  

 

Tilbakemelding: Veldig mye handler om at vi som går til gudstjeneste forteller at det er fint til 

andre, og kanskje rekrutterer folk til å gå. 

Oppfordrer menighetsrådet til å snakke mer om hvordan vi skal se de som ikke 

går her så ofte. Hvordan invitere folk som er innom til å bli med videre, de må 

kjenne seg inkludert og velkommen, men ikke «fanget med lasso». 

Dåpstallet er ikke veldig høyt i Ås. Vi er nødt til å tenke langsiktig om dåp, fordi 

det er i dåpen det skapes en langsiktig relasjon til kirka. Vi må snakke mye mer 

om og løfte frem dåp. Vi må bli mer bevisst på viktigheten om dåp. Hvordan 

kan vi drive PR for dåp? Kan det skrives om dåp minst en gang i året i 

menighetsbladet? 



Før hadde vi flere kor i menigheten, og de sang ofte på gudstjenester, det 

kunne doble antall besøkende på gudstjenester. Nå er det opp til 20 barn her 

på fredager, det må vi utnytte. Hvordan skal vi nå de mellom 20 og 50? Tror vi 

må jobbe mer med hva folk mellom 20 og 50 er interessert i for å få de på 

gudstjeneste. 

Kan det legges en strategi for å invitere og ta imot de nye som flytter til Ås? 

Viktig at gudstjenestene gir oss noe å tenke på, gir oss noe i hjertet. Man kan 

bruke ulike virkemidler, kunst, videokanon osv. for å lage mer rundt preken. 

Frivillige oppgaver er viktige, kanskje folk starter med å være frivillige i f.eks. 

loppemarkedet, og så etter hvert blir de med på gudstjeneste. 

Ressurskartlegging; I Berg i Halden registrerte de hvilke ressurser folk satt på. 

Hvem kan bidra med hva i menigheten. 

Er glad det har kommet frem flere av tingene menighetsrådet allerede har 

diskutert. Blant annet hvordan vi kan ta imot folk uten å «kvele» de. Det er 

også fint å kartlegge ressursene, men like viktig er å finne ut hvem vi kan 

spørre. Vi må finne de frivillige.  

 

 

Sak 7/2024 

 Eventuelt 

Husverter 

Svein Rindal kom med et hjertesukk. Vi trenger flere husverter i arbeidskirken. 

Før var man husvert en uke i hvert halvår, nå kan man bli satt opp tre uker i 

løpet av året – det er for mye. Det må rekrutteres flere husverter. 

 

 

 

 

Møtet ble avslutter med salmen: Som barn i ditt hus 

 

  

 

Ås,_________________    Ås,_____________________ 

 

________________________________   _______________________________  

Svein Rindal      Hanne-Marit Kjus Pettersen 

    


